
Podnet  č. 113/2022   
 

 

23. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14. 02. 2022 

 

 

Tomko: 

Ďalší podnet, je cesta na ihrisko. Cesta kolo rodinného domu Ramšakových, chýba tam asfalt 

a je to blatná cesta, z ktorej pravidelne potom blato sa vynáša na cestu.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade cesty na ihrisko, áno, na pracovnom stretnutí možno, ktoré bude tam priamo na 

mieste, tak sa vyrieši situácia. Takto pracovne riešime rôzne časti mesta, dohodli sme sa na 

postupe prác, môže sa riešiť aj cesta v blízkostí ihriska v Milhostove. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 


